附件
Annex

襄阳庞公滨江生态商务新区概念规划和总体城市设计国际征集
[bookmark: _GoBack]登记表附表——应征申请人情况介绍表
International Solicitation for Conceptual Planning and Overall Urban Design for PanggongBinjiang Eco-Business New Area in Xiangyang
Attached Form of Registration Form - Form for Introduction to Applicants
	应征申请人
Applicant 
	（单位名称）
(Unit Name)

	国别
Country
	

	[bookmark: RANGE!A1:B7]规划设计资质或资格的种类/级别
Planning and design qualification or type/level of qualification
	

	企业人力资源
Corporate human resources
	设计人员总数：
Total number of designers:
其中：规划师人数：___________
Among: Number of planners: 
建筑师人数：___________
Number of architects: 
其他（由应征人自行补充）：
Others (to be supplemented by the applicant):

	首席设计师
资历
Lead designer
qualifications
	　拟派本项目的首席设计师的资历，包括：姓名、性别、年龄、教育背景、执业资格、专业成就、获得的国家级专业奖项、已完成与本项目的功能性质相类似的设计项目。
Qualifications of the lead designer to be assigned to this project, including: name, gender, age, educational background, practicing qualification, professional achievement, national professional award obtained, completed design project similar to the functional nature of this project.
注：此附表中最多填写2名主要的设计人员。
Note: This form may be filled in with up to 2 key designers.

	应征申请人相关业绩
Relevant performance of applicant

	　应征人已完成的与本项目功能性质相类似的设计项目，包括：项目名称、位置、规模、主要功能、所承担的设计工作内容、完成的时间、项目实施情况、项目业主名称。
The design project completed by the applicant which is similar to the functional nature of this project, including project name, location, scale, main functions, content of design work undertaken, completion time, project implementation and name of project owner.


注：请在收到《项目建议书征集大纲》文件后，于5个日历天内将此表的Word版E-mail至zb03@hbzshj.com.cn邮箱。
Note: Please send the Word version of this form to zb03@hbzshj.com.cnwithin 5 calendar days after you receive the Project Proposal Solicitation Outline.


